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Л.И. ВАФИНА, И.Г. САЛЕХОВА

ЗАДАЧА ШВАРЦА В СЛУЧАЕ СЧЕТНОГО МНОЖЕСТВА ИНТЕРВАЛОВ

Аннотация. Решена задача Шварца, когда граничным контуром является объединение счет-
ного числа отрезков (расположенных в том числе периодически) с точкой сгущения на бес-
конечности. Решение задачи получено путем сведения к соответствующей задаче Римана в
случае счетного множества контуров, в частности, периодического расположения контуров.
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жение отрезков, однопериодическая функция, двоякопериодическое расположение отрезков,
эллиптическая функция, квазиэллиптическая функция.
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L.I. Vafina and I.G. Salekhova

The Schwarz problem in the case of denumerable set of intervals

Abstract. We solve a Schwarz problem for a plane domain whose boundary is a union of denumer-
able set of segments (including those arranged periodically) with an accumulation point at infinity.
The problem is solved by the reduction to the corresponding Riemann problem in the case of a
denumerable set of contours, including those arranged periodically.

Keywords: Schwarz problem for a plane, Riemann problem, singly periodic arrangement of seg-
ments, singly periodic function, doubly periodic arrangement of segments, elliptic function, quasi-
elliptic function.
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